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CROSS-DUATHLON 
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Nummer: S19/101 

Datum antwoord: 28 mei 2019 

 

 

Aanleiding:  

In de Gelderlander stond het bericht dat mogelijk de Posbank Cross-Duathlon na 2020 niet meer 

mogelijk zal zijn. D66 heeft daarover de volgende vragen: 

 

 

Vraag 1: 

Het beleid van de gemeente Rheden is er op gericht om meer (sport) evenementen 

binnen te halen. Hoe verhoudt deze ambitie zich met het mogelijke einde van de 

Posbank Cross-Duathlon? 

 

Antwoord: 

De ambitie van de gemeente Rheden is om deelname aan sport en bewegen te stimuleren, onder 

meer door sportevenementen te faciliteren. We zetten ons in om evenementen die van 

meerwaarde zijn voor doelgroepen, verenigingen en ondernemers naar de gemeente te halen en 

te promoten. Wij vinden het daarom mooi dat dit sportevenement ieder jaar georganiseerd wordt 

in onze gemeente en zien het evenement ook in komende jaren graag terug.  

 

Bij dit evenement moeten we naast doelen op het gebied van sport, ook onze doelen op het gebied 

van natuur(behoud) in acht nemen. We willen namelijk evenwicht behouden tussen recreatie en 

natuurbehoud. We vinden het belangrijk dat activiteiten plaatsvinden op plekken waar de natuur 

het aankan. Er zijn speciale MTB-routes aangelegd, daar zijn MBT-activiteiten welkom. De huidige 

route van de Posbank Cross-Duathlon ligt buiten de MTB-route en leidt op de steile hellingen tot 

erosie. 

 

 

 

Vraag 2:  

Ziet de gemeente mogelijkheden om er samen met de organisatie van de Posbank Cross-

Duathlon uit te komen en het evenement te behouden voor onze gemeente?  Zo ja, hoe 

gaat u dat aanpakken en aan welke mogelijkheden denkt u dan? 

 

Antwoord: 

Ja.  

Momenteel wordt door Natuurmonumenten een nieuwe MTB route aangelegd in Nationaal Park 

Veluwezoom. Ook de gemeente Rheden heeft een aanpassing gedaan op eigen grondgebied. 

Terreineigenaren kijken daarbij waar de natuur het aankan en willen ook een uitdagend parcours 

aanbieden (onder meer door klims en afwisseling van bos, zand en heidevelden). Lokale MTB-ers 

zijn daarbij nauw betrokken. Zij zijn enthousiast over de route en willen zich als vrijwilliger 

inzetten voor het beheer van de route. Wij gaan in gesprek met de organisatie van de Posbank 

Cross-Duathlon en Natuurmonumenten over de mogelijkheden die de nieuwe route biedt voor het 

evenement.  

 

 

 


